
 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst Stadsronde 

Onderwerp  Actualisatie sportaccommodatiebeleid 

Datum Behandeling  16-01-2018  

Portefeuillehouder  Wethouder Willems (bij afwezigheid vervangen door wethouder Aarts) 

Aanwezig  Woordvoerders en overige raadsleden (totaal 12); de wethouder;  21 
burgers/organisaties en een zevental ambtenaren.  

Woordvoerders  De heren Steijns (SPM), Peeters (CDA), Jacobs (PvdA), Smeets (PVM), Limpens 
(VVD), Es Sadki (Es Sadki) 
De dames Eurlings (D66), Korsten (GroenLinks). 

Voorzitter  Dhr. Severijns 

Secretaris  Dhr. Golsteijn  

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en benoemt de parallelle 
sessies. Daarna geeft de voorzitter aan dat wethouder Willems in deze ronde wordt 
vervangen door wethouder Aarts. De voorzitter schetst de programma van de ronde, 
waarbij hij aangeeft dat de tarievennota die recent is besproken geen onderdeel 
uitmaakt van deze stadsronde.  
 
Vervolgens verzorgt de heer Kasel (ambtenaar) een presentatie, waarna er door 
burgers en woordvoerders vragen worden gesteld. Deze vragen zien onder andere 
op de actualiteit van de derde tranche, de definitie van een kwaliteitssportpark, het 
amendement bij de kaderbrief waarin is aangegeven dat de investeringsbijdrage 
separaat behandeld dient te worden, pacht van voetbalterreinen en het MVV-
stadion. Voorts geeft de heer Jacobs (PvdA) aan schriftelijke vragen te zullen 
indienen, waarbij hij de beantwoording graag uiterlijk 24 januari 2018 tegemoet ziet. 
 
Na de presentatie en het beantwoorden van de vragen licht de heer Kasel toe op 
welke wijze het programma in groepen wordt vervolgd. Per groep is ambtelijke 
ondersteuning aanwezig voor het verzamelen van de input.  
 
Na de groepssessies wordt aangegeven dat er een samenvatting wordt opgesteld, 
welke bij de stukken voor de raadsronde en raadsvergadering wordt gevoegd.  
 
Nadat geconstateerd wordt dat alle aanwezige woordvoerders - met uitzondering 
van PVM, die eerst intern overleg wensen -  behandeling in de raadsronde als 
volgende stap zien, sluit de voorzitter de vergadering.  

Toezeggingen   Er wordt een samenvatting van de input opgesteld, welke bij de stukken voor de 
raadsronde en raadsvergadering wordt gevoegd. 

Rondebriefje Stadsronde 

Onderwerp Actualisatie Sportaccommodatiebeleid 

Datum 16 januari 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Willems 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar A Kasel 
Telefoonnummer: 043-350 4965 
andre.kasel@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het Een helder beeld van het sportaccommodatiebeleid van de afgelopen jaren. 



 

 

 

 

 

 

einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

De uitgangspunten van de verschillende nota's en raadsbesluiten zijn opnieuw 
onderstreept. We evalueren wat het beleid heeft opgeleverd en kijken vooruit 
welke stappen er nog te maken zijn. Daarbij kijken we ook naar de omvang 
van de investeringsreserve spreidingsbeleid buitensportaccommodaties en hoe 
deze ingezet kan worden.  

Vorm bijeenkomst In gesprek gaan raad en stad 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Bij de totstandkoming van de eerdere nota's zijn er diverse stadsrondes, 
raadsrondes en sportcafé's geweest om de besluitvorming te ondersteunen. In 
het kader van deze actualisatie van het sportaccommodatiebeleid, waartoe de 
raad opdracht heeft gegeven naar aanleiding van het Rekenkamer onderzoek, 
vindt de consultatieronde met het veld - zoals met de raad afgesproken - plaats 
in deze stadsronde. 

Inhoud  Er is de afgelopen jaren veel gebeurd in Maastricht op het gebied van de sport. 
Er zijn in de buitensport een aantal kwaliteitsparken gevormd waar meerdere 
verenigingen samen gebruik van maken. Er zijn in de binnensport in 
samenhang met de onderwijsontwikkeling diverse zaaldelen afgestoten en een 
aantal nieuwe gebouwd. Sinds een aantal jaren is Zwembad de Geusselt, en 
sinds kort is sporthal de Geusselt naast het Boulodrôme en het Universitair 
sportcentrum een van de nieuwe iconen van de stad. In de wijken zijn vele 
buurtvoorzieningen gekomen, zoals een Cruyffcourt, Skatepark en Calisthenics 
toestellen. In deze actualisatie sportaccommodatiebeleid zijn het proces en de 
uitgangspunten voor deze ontwikkeling geschetst. De kernvragen die worden 
beantwoord: Hoe staan we er voor, wat moet er nog gebeuren en wat kan 
ieder hieraan bijdragen?! 

De avond vangt aan met een presentatie waarin geschetst wordt hoe we er als 
stad voor staan. Daarna worden de kernvragen besproken in discussietafels 
waarbij stad en raad met elkaar in gesprek kunnen. De ronde wordt afgesloten 
met een korte terugkoppeling over hetgeen de revue is gepasseerd. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja, belangstellenden uit het sportveld. Het betreft zowel verenigingen als 
inwoners en private partijen uit Maastricht. 

Vervolgtraject Tijdens de raadsronde bespreekt de raad de actualisatie en bepaalt of zij kan 
instemmen met de voorgestelde inzet van de investeringsreserve 
spreidingsbeleid buitensportaccommodaties. Na vaststelling wordt het besluit 
over de reserve uitgevoerd. Tevens wordt met een afvaardiging van de raad 
een monitor ontworpen, die de raad de gelegenheid geeft het beleid op dit vlak 
de komende jaren te kunnen volgen. 

 

 


